
 

Zápis č. 6/2008 (30) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 5. 5. 2008 
 

Přítomni:   doc. Ing. M. Sysel Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Bc. M. Borovian, Bc. V. 
Gerlich (celkem 7 členů AS) 

Omluveni: Ing. B. Chramcov, Ph.D., Ing. E. Kvasnicová, T. Javořík 
Hosté: prof. Vašek, doc. Adámek, Dr. Sysala 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2007. 

4. Různé. 

Z důvodu omluvené absence předsedy AS FAI Dr. Bronislava Chramcova vedl jednání doc. Martin 
Sysel, který přivítal hosty. 
 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek. 

• Učebna D303 – okno bylo opraveno 
• Zástěna sprchovacího boxu byla zasklena.  
• Je nutné změnit vedení knihy oprav – pan Dlabač se elektronické verzi knihy oprav 

nebrání. Prozatím bude ve stávající knize oprav uvádět, v jaké fázi se daná záležitost 
nachází.  
 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI  informoval, že proběhlo další přípravné jednání konference FELAPO 2008 která se 
uskuteční 13.- 15. 5. 2008. Na tuto konferenci přijedou zástupci z 15 fakult z celé ČR a SR. Dále 
informoval, že proběhlo na naší fakultě celostátní kolo soutěže STOČ. 
 
ad 3) Projednání Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2007. 

Dne 28. 4. 2008 zasedala Legislativní komise. Předseda LK Dr. Milan Navrátil přednesl 
připomínky, nedostatky a změny, které byly navrženy LK. Podrobnější popis je uveden v zápisu 
ze zasedání Legislativní komise. LK navrhla dále pro příští Výroční zprávu ujasnit, který 
z autorů má do výroční zprávy zapisovat publikace (zda pouze první autor nebo všichni) a 
ujasnit zapisování BP a DP. Vznikla diskuse, ze které vyplynulo, že v příštím roce budou určena 
pravidla, dle kterých se budou publikace a BP a DP do zprávy zapisovat.  
Doc. Novák měl připomínku k výši pracovních úvazků v tom smyslu, že někteří akademičtí 
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pracovníci mají menší pedagogické úvazky a není zde vysvětleno proč, což může vrhat špatné 
světlo na FAI. Děkan FAI zdůraznil, že ve zprávě je uvedeno, že se jedná o pedagogické úvazky a 
pokud má někdo velký úvazek na výzkum, tak má nárok na menší pedagogický úvazek. Na FAI 
se to týká jen několika zaměstnanců. 
 
Návrh usnesení AS FAI  30/1 
AS FAI schválil Výroční zprávu o činnosti FAI za rok 2007. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 29/1 
AS FAI jednomyslně schválil Výroční zprávu o činnosti FAI za rok 2007.   

 
ad 6) Různé  
Nebyly žádné náměty. 
 
Termín příštího zasedání AS FAI bude stanoven dle potřeby. Členové budou o případném 
termínu příštího zasedání informováni elektronicky. 
 

 
Ve Zlíně dne 6.5.2008 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel Ph.D. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


